

Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting from Sunday 12/5/2025 during the school day hours.

- Grades from 1 To3 Will be assessed from 1/5/2025 during the school regular day, Last day will be Wednesday 14/5/2025.
- Starting from Thursday 15/5/2025, students' written exams will start at 6:45 a.m. Students have to be at the school campus from 6:30 a.m.... the end of the exam will be according to the exam schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils and Erasable Pen are not allowed.**
5. Grade 7→ 12 can use **Pencils during English and Science Exams when needed.**
6. Students must wear the school uniform during the test days.
7. Starting from 15/5/2025, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الرابع الى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاحد الموافق 12 مايو 2025 خلال الدوام الدراسي.

- الصفوف من الاول الى الثالث سيتم اختبارهم خلال اليوم الدراسي ابتداء من 1 مايو 2025 ؛ و اخر يوم اختبارات سيكون يوم الاربعاء الموافق 2025/5/14.
- ابتداءً من يوم الخميس الموافق 2025/5/15 سيبدأ الاختبار من الساعة 6:45 صباحاً على أن يكون الحضور الساعة 6:30 صباحاً ؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- 1- يمنع منعاً باتاً الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- 2- خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- 3- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب – الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها .
- 4- الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للإزالة.
- 5- الصفوف من السابع الى الثاني عشر يسمح لهم باستخدام القلم الرصاص في اختبارات اللغة الإنجليزية والعلوم في حال الحاجة.
- 6- نؤكد على التزام الطلاب / الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- 7- المدرسة غير مسئولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.



Gr.3(D)

Date	Time	Subject	Requirements
Thursday 1/05/2025	During school day	Writing	Lesson 9: Topic Sentences 55-61 Lesson 10: Supporting Sentences 62-65 Lesson 11: Closing Sentences 66 -70 Lesson 13: Writing a Paragraph. pp.77-87 <u>And</u> students will be asked to write a paragraph with a clear topic sentence, 3 supporting ideas, and a proper closing sentence about one of these topics: 1. Favorite animal 2. Favorite season
Wednesday 7/05/2025	During school day	Social Studies	U6. L1: My Country pp.170 - 173 U6. L2: Arab Countries pp. 175 - 180 U6. L3: Peninsula or Crescent? pp. 181 - 185
Thursday 8/05/2025	During school day	Islamic	الإيمان بالكتب ص 12 – الإيمان بالرسول ص 16 – آداب المجالس (1) ص 42- آداب المجالس (2) ص 45
Sunday 11/05/2025	During school day	English	<u>myView Book</u> Read “from Aesop’s Fables”: pp. 580 – 597 Develop Vocabulary: p. 598 Check for Understanding: p. 599 Skill “Infer Theme”: p. 600 Grammar: pp. 400, 496 Spelling: pp. 460, 463, 492, 495 <u>Practice workbook:</u> Grammar: pp. 94, 114, Spelling: pp. 102, 103, 108, 113 Vocabulary: p. 147 <u>Booklet</u> <u>Revision Sheet</u> Unseen Passage related to the story’s skill “Infer Theme”
Monday 12/05/2025	During school day	Science	Topic 6 Lesson 1 : Survival of Individuals P.218-221 Topic 6 Lesson 2: Survival of Groups P. 226-229 Topic 6 Lesson 3 : Survival When Environments Change P. 234, 236-240 Topic 7 Lesson 1 :Fossils P.260-266 Given Home works and Worksheets
Tuesday 13/5/2025	During school day	Math	Topic 16: Solve Perimeter Problems L 16-1: Understand Perimeter. L 16-2: Perimeter of Common Shapes. L 16-3: Perimeter and Unknown Side L 16-4: Same Perimeter, Different Area L 16-5: Same Area, Different Perimeter Topic 6: Connect Area to Multiplication and Addition L 6-1: Cover Regions. L 6-2: Area: Nonstandard Units. L 6-3: Area: Standard Units. L 6-4: Area of Squares and Rectangles. & All related worksheets
Wednesday 14/05/2025	During school day	Arabic	ما أجمل العمل ص 37-38-40-41-42-44-45-46-48-49-51 أبو الكيمياء جابر بن حيان ص 75-76-81-82 مذكرة لغتي ص 43 – 44 – 45 – 50